
 

 

 

 

Αθήνα, 1 Νοεμβρίου 2023 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς την Υπουργό Πολιτισμού  

 

Θέμα : Η στελέχωση της αρχαιολογικής υπηρεσίας με μόνιμους αρχειοφύλακες κι η 

αποκατάσταση των συμβασιούχων είναι κρίσιμες παράμετροι της διάσωσης της 

αρχαίας πολιτιστικής κληρονομιάς  

 

Η λήξη των φετινών συμβάσεων των εκτάκτων αρχαιοφυλάκων κι η απροθυμία της 

κυβέρνησης να προχωρήσει σε μόνιμες προσλήψεις, με ταυτόχρονη αποκατάσταση των 

ανθρώπων που εργάζονται για χρόνια ως συμβασιούχοι, θα έχει ως αποτέλεσμα την 

υποβάθμιση του αρχαιολογικού έργου συνολικότερα, ενώ μοιραία αρκετοί αρχαιολογικοί 

χώροι θα κλείσουν για αρκετούς μήνες. Την ίδια στιγμή, υπάρχουν πολύ μεγάλες ανάγκες 

σε μόνιμο προσωπικό φύλαξης σε αρχαιολογικούς χώρους και μουσεία, ενώ η διαδικασία 

των εκτάκτων προσλήψεων με ολιγόμηνες συμβάσεις κάθε χρόνο, αποστερεί από την 

αρχαιολογική υπηρεσία δυνατότητες και πλήττει συνολικότερα τις πολιτικές για την ανάδειξη 

και προστασία της πολιτιστικής μας κληρονομίας. Το Υπουργείο Πολιτισμού οφείλει άμεσα 

να προκηρύξει, μέσω ΑΣΕΠ, μόνιμες θέσεις αρχαιοφυλάκων για τα μουσεία και τους 

αρχαιολογικούς χώρους της χώρας, ενώ ταυτόχρονα πρέπει να προχωρήσει η καταβολή 

του ανθυγιεινού επιδόματος σε όλους τους αρχειοφύλακες.  

 

Επειδή η προστασία της πολιτιστικής μας κληρονομιάς επιτάσσει άμεσες προσλήψεις 

μόνιμων αρχαιοφυλάκων σε ολόκληρη τη χώρα.  

 

Επειδή η υποστελέχωση της αρχαιολογικής υπηρεσίας πλήττει και την μουσειακή μας 

πολιτική και τις δυνατότητες ανάδειξης των μνημείων μας.  

 

Ερωτάται η κα. Υπουργός   
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1. Πόσες κενές οργανικές θέσεις αρχαιοφυλάκων υπάρχουν σήμερα στο σύνολο 

της αρχαιολογικής υπηρεσίας;  

 

2. Πόσοι έκτακτοι αρχειοφύλακες προσλαμβάνονται κάθε χρόνο; 

 

3. Πότε θα δημοσιευτεί η προκήρυξη για μόνιμες θέσεις αρχαιοφυλάκων, μέσω 

ΑΣΕΠ, πόσες θέσεις θα αφορά και με ποια κριτήρια θα γίνει η μοριοδότηση; Θα 

υπάρξει αποκατάσταση των ανθρώπων που εργάζονται για χρόνια ως 

συμβασιούχοι;  

 

4. Πότε θα ενταχθεί το σύνολο των αρχαιοφυλάκων στο επικίνδυνο κι ανθυγιεινό 

επίδομα;  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές  

 

Μάλαμα Κυριακή  

 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

 

Γαβρήλος Γεώργιος 

 

Γιαννούλης Χρήστος 

 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης 

 

Ηλιόπουλος Αθανάσιος 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 



 

 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

Τζούφη Μερόπη 

 

Φωτίου Θεανώ 

 

Ψυχογιός Γεώργιος 




